



## Privacy Policy – SSIA Capital Holding

### 1. Introduction

This Privacy Policy describes how **SSIA Capital Holding** (hereinafter “SSIA”, “we”, or “our company”) collects, uses, shares, and protects personal information of users of the SSIA website and stock market platform. By using our services, you agree to the practices described below.

### 2. Data Collected

We may collect the following information:

- **Identification information:** first name, last name, date of birth, nationality.
- **Contact information :** email, phone number, postal address.
- **Financial and transactional information:** investment orders, purchase and sale history, statements related to your operations.
- **Technical information:** IP address, cookies, browsing data.

### 3. Use of Data

Your data is used to:

- Manage your registration and access to the platform.
- Enable the transmission of your buy and sell orders to our licensed partner **Asset Management and Brokerage Firm**.
- Ensure monitoring and security of your transactions.
- Prevent fraud and comply with legal obligations.
- Inform you by email about updates and news.

#### **4. Data Sharing**

We only share your data with:

- Our regulated partner **Asset Management and Brokerage Firm**, the only entity authorized to execute financial transactions.
- Competent authorities, only when legally required.
- Our technical service providers (hosting, IT security), strictly respecting confidentiality.

#### **5. Data Security**

We implement technical and organizational measures to protect your personal information against unauthorized access, loss, or disclosure.

#### **6. Data Retention**

Your data is retained as long as necessary to provide our services and in accordance with legal obligations.

#### **7. Your Rights**

You have the right to access, rectify, object to, delete, and transfer your personal data. To exercise your rights: [privacy@ssiacapital.com](mailto:privacy@ssiacapital.com)

#### **8. Updates**

This Privacy Policy may be updated at any time. The date of the last update will always be displayed on this page.



## Terms & Conditions – SSIA Capital Holding

### 1. Purpose

These Terms & Conditions (T&C) define the rules for accessing and using the SSIA Capital Holding website and SSIA stock market platform.

### 2. Acceptance

By accessing our site and using our services, you unconditionally accept these T&C.

### 3. Regulatory Status

- SSIA Capital Holding is not a management company licensed by the AMF or any other financial market authority.
- All financial operations (asset purchase, sale, securities management) are executed exclusively by our duly licensed and regulated partner **Asset Management and Brokerage Firm**.
- SSIA acts as an information, advisory, and order transmission platform but does not hold authorization to execute transactions itself.

### 4. Access to Services

- Opening an account is mandatory to access our services.
- You agree to provide accurate and up-to-date information.
- SSIA reserves the right to suspend an account in case of T&C violations or suspected fraud.

### 5. Use of Stock Market Services

- Users may submit buy and sell orders via our platform.
- These orders are executed exclusively by our licensed partner **Asset Management and Brokerage Firm**.
- The user is solely responsible for their investment choices.

## **6. Financial Risks**

- Investments in financial markets carry risks, including partial or total loss of invested capital.
- SSIA Capital Holding disclaims all liability for potential losses resulting from your investment decisions.

## **7. Liability**

- SSIA Capital Holding guarantees the secure and transparent transmission of orders to the partner **Asset Management and Brokerage Firm**.
- SSIA cannot be held responsible for delays, errors, or losses related to the execution of orders by the Asset Management and Brokerage Firm.
- The partner Asset Management and Brokerage Firm, as a licensed entity, is solely responsible for executing financial operations.

## **8. Intellectual Property**

All content on the site (logos, trademarks, texts, images, software) is the exclusive property of SSIA Capital Holding.

Any reproduction without authorization is strictly prohibited.

## **9. Modification of T&C**

SSIA Capital Holding reserves the right to modify these T&C at any time. Updated versions will be published on this site.

## **10. Governing Law**

These T&C are governed by the laws of the country in which SSIA Capital Holding is registered. Any dispute will be subject to the jurisdiction of this country.



## Politique de Confidentialité – SSIA Capital Holding

### 1. Introduction

La présente Politique de Confidentialité décrit comment **SSIA Capital Holding** (ci-après “SSIA”, “nous” ou “notre société”) collecte, utilise, partage et protège les informations personnelles des utilisateurs du site web et de la plateforme liée au marché boursier SSIA.

En utilisant nos services, vous acceptez les pratiques décrites ci-dessous.

### 2. Données collectées

Nous pouvons collecter les informations suivantes :

- **Informations d’identification** : nom, prénom, date de naissance, nationalité.
- **Coordonnées** : email, téléphone, adresse postale.
- **Informations financières et transactionnelles** : ordres d’investissement, historique d’achat et de vente, relevés liés à vos opérations.
- **Informations techniques** : adresse IP, cookies, données de navigation.

### 3. Utilisation des données

Vos données sont utilisées pour :

- Gérer votre inscription et votre accès à la plateforme.
- Permettre la transmission de vos ordres d’achat et de vente à notre **SGI (Société de Gestion et d’Intermédiation) partenaire agréée**.
- Assurer le suivi et la sécurité de vos transactions.
- Prévenir la fraude et respecter les obligations légales.
- Vous informer par email de nos mises à jour et actualités.

#### **4. Partage des données**

Nous ne partageons vos données qu'avec :

- Notre **SGI partenaire réglementée**, seule habilitée à exécuter les transactions financières.
- Les autorités compétentes, uniquement en cas d'obligation légale.
- Nos prestataires techniques (hébergeurs, sécurité informatique), dans le strict respect de la confidentialité.

#### **5. Sécurité des données**

Nous mettons en place des mesures techniques et organisationnelles pour protéger vos informations personnelles contre tout accès non autorisé, perte ou divulgation.

#### **6. Conservation des données**

Vos données sont conservées aussi longtemps que nécessaire pour assurer la fourniture de nos services et conformément aux obligations légales.

#### **7. Vos droits**

Vous disposez du droit d'accès, de rectification, d'opposition, de suppression et de portabilité de vos données personnelles.

Pour exercer vos droits : [privacy@ssiacapital.com](mailto:privacy@ssiacapital.com)

#### **8. Mise à jour**

La présente Politique de Confidentialité peut être modifiée à tout moment. La date de la dernière mise à jour sera toujours indiquée sur cette page.



## Conditions Générales d'Utilisation – SSIA Capital Holding

### 1. Objet

Les présentes Conditions Générales d'Utilisation (CGU) définissent les règles d'accès et d'utilisation du site **SSIA Capital Holding** et de la plateforme de marché boursier SSIA.

### 2. Acceptation

En accédant à notre site et en utilisant nos services, vous acceptez sans réserve ces CGU.

### 3. Statut réglementaire

- **SSIA Capital Holding n'est pas une société de gestion agréée par l'AMF ou une autre autorité de marché financier.**
- Toutes les opérations financières (achat, vente d'actifs, gestion de titres) sont exécutées exclusivement par notre **SGI (Société de Gestion et d'Intermédiation) partenaire dûment agréée et réglementée.**
- SSIA agit comme **plateforme d'information, d'accompagnement et de transmission des ordres**, mais ne détient pas elle-même d'autorisation pour exécuter des transactions.

### 4. Accès aux services

- L'ouverture d'un compte est obligatoire pour accéder à nos services.
- Vous vous engagez à fournir des informations exactes et à jour.
- SSIA se réserve le droit de suspendre un compte en cas de non-respect des CGU ou de suspicion de fraude.

## 5. Utilisation des services boursiers

- Les utilisateurs peuvent transmettre des ordres d'achat et de vente via notre plateforme.
- Ces ordres sont exécutés exclusivement par notre **SGI partenaire agréé**.
- L'utilisateur est seul responsable de ses choix d'investissement.

## 6. Risques financiers

- Les investissements sur les marchés financiers comportent des risques, y compris la perte partielle ou totale du capital investi.
- SSIA Capital Holding décline toute responsabilité quant aux pertes éventuelles liées à vos décisions d'investissement.

## 7. Responsabilité

- SSIA Capital Holding garantit la transmission sécurisée et transparente des ordres vers la SGI partenaire.
- SSIA ne peut être tenue responsable des retards, erreurs ou pertes liés à l'exécution des ordres par la SGI.
- La SGI partenaire, en tant qu'entité agréée, est la seule responsable de l'exécution des opérations financières.

## 8. Propriété intellectuelle

Tout le contenu du site (logos, marques, textes, images, logiciels) est la propriété exclusive de **SSIA Capital Holding**.

Toute reproduction sans autorisation est strictement interdite.

## 9. Modification des CGU

SSIA Capital Holding se réserve le droit de modifier les présentes CGU à tout moment. Les nouvelles versions seront publiées sur ce site.

## 10. Droit applicable

Les présentes CGU sont régies par le droit du pays d'immatriculation de SSIA Capital Holding. Tout litige sera soumis à la juridiction compétente de ce pays.